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Porządek posiedzenia Komisji Rozwoju … Nr 1/07 z dnia  23 stycznia 
2007 r – godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 30 stycznia 2007 
3. Opinia w spr. projektu budŜetu na 2007 rok. 
4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Bogdan śabiński  – 

Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą obecności 
w posiedzeniu uczestniczy 6 spośród 8 osoboweg o składu 
Komisji, co stanowi kworum do podejmowania prawomoc nych 
decyzji.  

 
   Radni nieobecni : Edward Sasko, Jacek Hadryś. 
  
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 

 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński przedstawił porządek 
obrad i poddał głosowaniu: 

 
 

Głosowało  -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porządek obrad. 

 
 
   Na obrady Komisji przybyli radni: Edward Sasko i Jacek Hadryś. 
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Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad, Przewodniczący 
Komisji Bogdan śabiński udzielił głosu Pani Wójt. 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- przedstawiła  Komisji swojego zastępcę w osobie Pana Krzysztofa 
Wysockiego  oraz przedstawiła w skrócie zakres obowiązków Zastępcy Wójta. 
Następnie Pani Wójt zarekomendowała kandydaturę Pani Lidii Orłowskiej – 
Getler  na stanowisko Sekretarza Gminy Ustka. Pani Wójt uzasadniła swój 
wybór zgodnie z uzasadnieniem do uchwały 

 
 

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński przedstawił: 
 
 

- proj. uchwały  w spr. powołania Sekretarza Gminy Ustka 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. uchwały 

 
 
Głosowało  -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
 

Ad. 1.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia . 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 
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Protokół Nr 1/2006 z dnia 18 grudnia 2006 r 
 
 

Głosowało  -  8 
 

 
Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła Protokół Nr 
1/2006 bez uwag.  

 
 

 
Ad. 2. Komisja zaopiniowała następujące  proj. uchwał pod 

obrady Rady.  
 
 
  

- proj. uchwały w spr. planu potrzeb w zakresie wykonywania prac 
społecznie uŜytecznych na terenie gminy Ustka  

 
 
 Ryszard Krzoska 
 - omówił w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
 
 Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji 
 - Komisja  wnioskuje o rozwaŜenie moŜliwości  skrócenia czasu pracy osób 
wykonujących prace społecznie uŜyteczne w danym środowisku dla jednej 
osoby do dwóch miesięcy celem zatrudnienia większej ilości osób 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek Komisji. 
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Głosowało  -  8 
 

 
Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   podjęła   w/w 
wniosek . 

 
 
 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. uchwały  
z uwzględnieniem powyŜszego wniosku. 

 
 
Głosowało  -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
 

- proj. uchwały zmieniający Uchwałę Nr VI/50/2003 Rady Gminy 
Ustka z dnia 26 lutego 2003 r  w spr. ustalenia kierunków działania 
Wójta w niektórych sprawach  

 
 

Głosowało  -  8 
 

 
Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
 

- proj. uchwały w spr. Powołania Stałych Komisji  Rady Gminy 
Ustka  

 
 

Komisja przyjęła do wiadomości , iŜ w/w uchwała zostanie 
wprowadzona pod obrady Rady.  

 
 

- proj. uchwały w spr. ustalenia wysokości diety dla Radnych Rady 
Gminy Ustka  

 
 

 Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji 
- omówił w/w proj. uchwały , następnie przedstawił propozycje stawek: 
Wysokość ryczałtu  miesięcznie wynosi: 
a) dla Przewodniczącego Rady Gminy         -100%   podstawy 
b) dla Wiceprzewodniczących Rady Gminy  -65%   podstawy 
c) dla Przewodniczących Komisji            -65%   podstawy 
d) dla Radnego, który jest członkiem Komisji -50%   podstawy 

 
Wysokość ryczałtu, ulega obniŜeniu w razie nieobecności Radnego 
na posiedzeniach Rady lub Komisji Rady, niezaleŜnie  od pełnionej 
funkcji, według następujących zasad: 
 
1) za nieobecność na Sesji Rady           -15%    miesięcznego ryczałtu 
2) za nieobecność na Komisjach Rady  -10%    miesięcznego ryczałtu 
3) maksymalna wysokość potrąceń        - 50%   miesięcznego ryczałtu 

 
 

Czesław Grzybowski Zastępca Przewodniczącego Komisji 
- proponuję ujednolicić stawkę  potrąceń  za nieobecność na Sesji i Komisjach 
na 10 %   
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Przewodniczący Komisji ogłosił 10 min przerwę w obradach Komisji tj. od godz. 
11 55 do godz. 12 05. 

 

Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy tok obrad. 
 
 

Członek Komisji Wacław Laskowski 
- na Komisji rewizyjnej mogą wystąpić do omówienia lub skontrolowania  
dodatkowe sprawy i tych posiedzeń będzie więcej.  Czy nie byłoby wskazane 
by powyŜej 6 posiedzeń Komisji przyznać dodatek do diety w wysokości  
10 % 

 
Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji 

 - wszystkie Komisje pracują zgodnie z planem pracy łącznie z Komisją 
Rewizyjną, która nie spotyka się , gdy są dodatkowe   sprawy poniewaŜ do 
przeprowadzenia dodatkowej  kontroli musi być zlecenie Rady .  
Uzgodnię z Przewodniczącym Rady, by przesyłano informacje o posiedzeniu 
Komisji  do radnych , którzy nie są jej członkami . Zgodnie ze Statutem 
Gminy, na  Komisji Rewizyjnej  nie mogą uczestniczyć  radni, którzy  nie są  
jej członkami . Mogą uczestniczyć na zaproszenie Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 

 
Członek Komisji Edward Sasko 
- proponuję zwiększyć ryczały dla radnych , który jest członkiem Komisji  
na  55 %  

 
Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji 
- są dwa wnioski dot. proj. uchwały . Poddaję pod głosowanie moją propozycję 
stawek ryczałtu z uwzględnieniem wniosku radnego Czesława Grzybowskiego 

 
Głosowało -  8 

 
 

Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  3 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów    zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uch wały . 
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Ad. 3. Opinia w spr. proj. budŜetu na 2007 rok. 
 

 
W przedmiocie sprawy głos zabrali: 

 
 

Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji 
- kaŜdy z radnych otrzymał  proj. budŜetu i miał czas do zapoznania. 
Proponuję by zadawać pytania Pani Wójt  dot. przedłoŜonego projektu budŜetu 
na 2007 rok. 

 
  

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
-  chciałabym, by projekt  budŜetu w przedłoŜonym kontekście był przyjęty jak 
najszybciej , bym mogła  uruchomić  procedury konkursowe, dotyczące 
działalności poŜytku publicznego i wolontariatu. Czekam na powołanie 
Skarbnika Gminy , by móc wprowadzić konieczne zmiany w budŜecie  
w zakresie zadań inwestycyjnych . Po zapoznaniu się z uchwałami Rady 
Gminy, które nakazują terminowe wykonywanie pewnych zadań ,  jestem 
pełna obaw co do  ewentualnych roszczeń odszkodowawczych po stronie 
nabywców nieruchomości .  UwaŜam, Ŝe w pierwszej kolejności naleŜy 
uporządkować  te sprawy, które rodzą jakiekolwiek skutki finansowe  
na niekorzyść gminy.  
Priorytetowym zadaniem jest Przewłoka IV tj. wykonanie dróg tymczasowych  
do końca grudnia  2007 r . Na dzień dzisiejszy nie zostały nawet podjęte Ŝadne 
czynności projektowe. Gdybym chciała wykonać wszystkie drogi tymczasowe, 
to musiałabym zahamować wszystkie inwestycje w gminie i jeszcze zaciągnąć   
by zakończyć zadanie. UwaŜam, Ŝe nie naleŜy iść w tym kierunku . Zbyt wiele 
zadań oczekuje na realizację. W pierwszej kolejności naleŜy realizować   
te dla których  zostały opracowane projekty. Realizację zadania dróg 
tymczasowych naleŜy podzielić na etapy. W pierwszej kolejności  prace 
powinny objąć nieruchomości sprzedane. W budŜecie jest ujęte to zadanie  
do realizacji, lecz środki przewidziane nie gwarantują wykonania  zadania  
w 2007 roku.  
Kolejną sprawą  nie ujętą w budŜecie jest wykonanie odcinka  
pieszo – rowerowego łączącego miasto z gminą, od granicy gminy do wjazdu  
na ul. Armii Krajowej. Zadanie to jest realizowane przez Zarząd Dróg 
Powiatowych i będzie zakończone do 30 czerwca 2007 r. Sprawa została 
zaakceptowana i uzgodniona w 2006 roku  - inwestycja nie została ujęta  
w budŜecie. 
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Następną sprawą pilną do wykonania , której w budŜecie nie ma  jest  zadanie 
- wodociąg Dębina.  Osoby, które nabyły kilka lat temu  działki posiadają 
pisma potwierdzające  realizację zadania w roku 2005/2006. Nie moŜna tej 
inwestycji hamować, poniewaŜ niektóre osoby mają juŜ pozwolenia  
na budowę. Te zadania naleŜy wykonać w pierwszej kolejności przed 
zadaniami, które powstały na przykład w okresie przedwyborczym. 

 
 
Wacław Laskowski Członek  Komisji  
- dla mnie ten budŜet jest mało czytelny. Analizując plan inwestycyjny 
rozwoju gminy pewne zadania są przesuwane w czasie , które nie są ujęte  
w budŜecie na ten rok. Zadanie - drogi w MoŜdŜanowie są przesunięte  
na 2009 r. i  tak samo jest w wielu innych miejscowościach.  

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- gmina nie posiada planu inwestycyjnego. Chciałabym realizować swój 
program wyborczy przy akceptacji Rady. Uczestniczyłam w kaŜdym  wiejskim 
zebraniu wyborczym . Na dzień dzisiejszy mam pogrupowane zadania  
z poszczególnych miejscowości , które  były stawiane  
na zebraniach, oraz swoje  zdania przedwyborcze, które chciałabym 
realizować. Po spotkaniu z Sołtysami którzy przedstawią wnioski  
z poszczególnych Sołectw będę miała pełny obraz wszystkich zadań. Zadania 
te zostaną podzielone na takie , które będą realizowane  
na bieŜąco oraz na zadania inwestycyjne, które z kolei zostaną ujęte  
w wieloletnim planie inwestycyjnym .   
Obecny wieloletni plan inwestycyjny, który jest załącznikiem do uchwały 
budŜetowej zakłada pewne etapy realizacji planu, zgodnie z wymogami 
przepisów finansowych np. nie ujmuje się w nim  zadań, które były  
rozpoczęte  w 2006 roku i  będą zakończone  w roku bieŜącym np. droga 
Grabno, MoŜdŜanowo.  

 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji 
- w budŜecie jest przewidziana kwota 800 tyś zł. Mnie interesuje dla kogo 
będą  kary i w jakich wysokościach. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
-  ani Spółka, ani Gmina nigdy nie kwestionowała, Ŝe istnieją  wzajemne 
zobowiązania. Nie kwestionuję tego, Ŝe Spółce naleŜy  wypłacić 
odszkodowania za drogi. Dbając o interes gminy podejmę wszelkie moŜliwe  
czynności by w drodze potrącenia  zabezpieczyć moŜliwość odbioru pieniędzy 
naleŜnych gminie od Spółki . Zamierzam sprawę doprowadzić do końca. 
By uporządkować sytuację planistyczną tam, gdzie w części terenu  
nie mamy planów w naszej gminie,  naleŜy sukcesywnie przystępować  
do ich uchwalania . Plany rozwiązałby generalne  zasady budownictwa  
w gminie.  
W sprawie oświetlenia jest prośba, by wszystkie zadania ująć 
miejscowościami, by nie zdarzały się sytuacje, Ŝe Zakład Energetyczny  
po kilka razy przyjeŜdŜa  do tej samej miejscowości  z uwagi na  koszty. 

 
 
Henryk Tomaszewski Członek Komisji 
- w budŜecie brak jest zapisu na realizację zadania wod.kan. w m. Zapadłe  

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- zadanie to nie było ujęte w budŜecie przez mojego poprzednika .  Mam 
wiedzę, Ŝe mieszkańcy Zapadłego nie mają wody, ale  Nadleśnictwo Ustka 
wystąpiło równieŜ o odpłatne przejęcie sieci kanalizacyjnej . Nie mogę 
powiedzieć nic więcej poniewaŜ tematu nie rozeznałam . Wiem,  
Ŝe sprawa ta jest pilna i naleŜałoby ją rozpatrzyć przy zmianie budŜetu. 

 
Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji 
- dotacje z budŜetu  w kwocie 218 tyś zł – szkolenie dzieci i młodzieŜy. Kto 
jest uwzględniony w tej dotacji. 
Czy jest moŜliwość wydzielenia środków by zorganizować imprezę 
ogólnodostępną  dla mieszkańców  -  turniej dla Sołectw .  Proponowałbym 
zmniejszyć dotacje celowe z kwoty 218 tyś zł  na 190 tyś zł, a 28 tyś zł 
dołoŜyć do pozostałych zakupów i przeznaczyć na organizację imprez 
masowych. Proszę Panią Wójt o rozwaŜenie sprawy. 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- są to Kluby sportowe i róŜne organizacje Na dzień dzisiejszy nie wiem  
ile Klubów złoŜy wnioski o dotacje. W roku ubiegłym były to Kluby  
z Objazdy, Pęplina i  Rowów. Zawsze stara się o dotację organizator imprez 
szachowych w Rowach . 
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Podmiotem ubiegającym się o dotację musi być osoba prawna, np.  Fundacja 
lub Stowarzyszenie. Nie ma przeszkód,  by Klub przejął organizację  imprezy. 
Inną formą jest wydzielenie określonej  kwoty  na organizację takiej imprezy 
pod nadzorem pracownika merytorycznego Urzędu. Musi być preliminarz 
imprezy. Wówczas organizatorem jest  Gmina. Do przemyślenia podaję 
zorganizowanie turnieju piłki plaŜowej dla samorządowców jako imprezy 
ogólnopolskiej w m. Rowy.   
RozwaŜę sprawę środków na organizację imprez ogólnodostępnych lecz  
nie chciałabym otrzymać  informacji zwrotnej, Ŝe został zagroŜony byt 
Gminnych Klubów. 
Miałabym inną propozycję -  udzielenie dotacji Klubom będzie warunkowane  
organizacją imprez ogólnodostępnych. 

 
 

Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji  
- Pani Wójt proszę rozwaŜyć te dwie propozycje  

 
 

Jacek Hadryś członek Komisji 
- do budŜetu z m. Rowy wpływa 2 mln zł , a w budŜecie na 2007 r jest 
zabezpieczona kwota 100 tyś z ł na Centrum Informacji Turystycznej. NaleŜy 
opracować Strategię Rozwoju Gminy i plan działania by jasno określić 
działania i realizację inwestycji w poszczególnych latach. 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- rozwój gminy polega na zrównowaŜonej realizacji zadań, by w kaŜdym 
Sołectwie  je  wykonywać, a nie tylko w Rowach. Jest duŜy wpływ środków 
do budŜetu równieŜ z innych miejscowości , a w których nic się nie zrobiło. 
Przykładem jest Lędowo czy Przewłoka. Zapewniam, Ŝe  wydatki ponoszone  
w Rowach nie są adekwatne  do podatków.  

 
W związku z brakiem dalszych zapytań Przewodniczący Komisji poddał 
pod głosowanie : 

 
 

- proj. uchwały w spr. uchwalenia budŜetu gminy Ustka na rok 
2007 
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Głosowało  -  8 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów   zaopiniowała 
pozyt ywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

 
Ad. 4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 
Przewodniczący Komisji udzielił głosu Pani Alicji Roguszczak 
Kierownikowi Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, która przedstawiła  

 
 

- Sprawozdanie z realizacji zadań MG OPS w Ustce za okres od 
01stycznia do 31 grudnia 2006 r  

 
 

Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji 
- Komisja zwraca się z prośbą do Pani Kierownik GOPS o zwrócenie się do 
Aptek z zapytaniem cenowym i zaproponowanie stałej oferty wykupu leków 
do  podopiecznych.  

 
 

Alicja Roguszczak Kierownik GOPS 
- Pani Kierownik przyjęła do wiadomości i akceptuje propozycję Komisji. 

 
 

Komisja   przyjęła  do wiadomości w/w sprawozdanie. 
 
 

 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński przedstawił następujące pisma: 
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Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie Słupsk 
- dot. podjęcia uchwały dot. załoŜenia Stowarzyszenia Słupskiego Banku  
śywności i finansowania jego zadań 

 
 
 Komisja powyŜsze przyjęła do wiadomości.  
  
 

Wójt Gminy Kobylnica  
 - dot. zaproszenia do wzięcia udziału w Samorządowym Turnieju Piłki NoŜnej 

o Puchar Wójta Gminy Kobylnica w dniu 10 lutego 2007 r o godz. 10 00 
 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść w/w pisma. 
 

 
Usteckie Stowarzyszenie Sympatyków Sportu 
- dot. zaproszenia reprezentacji Urzędu Gminy w dniu 17 marca 2007 r o godz. 
17 00 do rozegrania meczu z  reprezentacją Miasta. Mecz z udziałem 
samorządowców uświetni finał VII edycji Steckiej Halowej Ligi Piłki NoŜnej. 

 
 

Komisja desygnuje radnego Wacława Laskowskiego do udziału  
w w/w meczu.  

 
 

Zakład Usług Wodnych Sp. z o.o. Słupsk 
- zwraca się z prośbą o podanie informacji czy Urząd Gminy jest 
zainteresowany wykupem udziałów w procesie prywatyzacji Zakładu. 

 
Komisja przyjęła powyŜsze do wiadomości. 

  
 

Wniosek Pani Wójt dot.  zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Ustka , 
a Gminą Miasta Ustka o wzajemnej współpracy 

 
 

Komisja  popiera działania Pani Wójt  w zakresie zawarcie w/w 
porozumienia .  
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Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących   pism: 
 
 

1. Uchwała Nr 267/IV/06 z dnia 14-12-2006 r Kolegium RIO  
w Gdańsku w spr. opinii o proj. budŜetu Gminy Ustka na 2007 roku 
wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, prognozą długu  
i objaśnieniami 

 
2. Uchwała Nr 271/IV/06 z dnia 27-12-2006 r Kolegium RIO  

w Gdańsku uznająca, Ŝe Gmina Ustka posiada moŜliwość wykupu 
obligacji komunalnych w łącznej wysokości 3 mln zł na warunkach 
określonych we wniosku 

 
3. Skarga Stowarzyszenia Produktów Markowych Turystyki  

Wiejskiej SŁUPIA do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
w Gdańsku za pośrednictwem Rady Gminy Ustka   
na bezczynność Rady Gminy w spr. usunięcia naruszenia interesu 
prawnego Stowarzyszenia przez Uchwały Rady Gminy Ustka  
Nr XXXVIII/384/2006 z dnia 29-09-2006 w spr. uchwalenia 
miejscowego planu zag. przestrz. dla cz. terenów połoŜonych  
w miejscowości  Duninowo,Pęplino i Nr XXXVIII/385/2006 z dnia  
29-09-2006 w sprawie uchwalenia miej. planu zag. przestrz. dla 
części lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 2 w miejscowościach 
MoŜdŜanowo – Starkowo. 

 
4. Uchwała Nr 343/06 z dnia 21-12-2006 r Kolegium RIO w Gdańsku 

stwierdzająca niewaŜność w cz. § 2 pkt. 1 Uchwały Nr II/7/06 Rady 
Gminy Ustka z dnia 6-12-2006 w spr. podatku od nieruchomości, 
zwolnień od tego podatku na 2007 r 

 
5. Uchwała Nr 344/06 z dnia 21-12-2006 r Kolegium RIO w Gdańsku 

stwierdzająca niewaŜność w cz. §  1 Uchwały Nr II/11/06 Rady 
Gminy Ustka z dnia 6-12-2006 w spr. ustalenia stawek opłaty 
miejscowej w Gminie Ustka, terminu płatności oraz sposobu  
jej poboru 

 
6. Opinia Prawna od Wójta Gminy dot. ewentualnych roszczeń 

odszkodowawczych powstałych na skutek uwzględnienia skargi 
powszechnej opartej na przepisie  art. 101 ustawy o samorządzie 
gminnym. 
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7. Wniosek Pani Wójt w zakresie określenia dyŜurów radnych  
w Świetlicach Wiejskich 

 
8. Pismo Pani Wójt  w spr. spotkania z Urzędem Morskim celem 

omówienia i wypracowania zasad współpracy w latach 2006/2010, 
dot. korzystania z pasa technicznego w sezonie letnim oraz 
zabezpieczenia wydm i zejść na plaŜę oraz moŜliwości 
zagospodarowania turystycznego portu, droŜności kanału i okolic 
będących we władaniu Urzędu Morskiego  

 
 

 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji  o godz. 
14 10  zamknął  obrady Komisji . 

 
 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
   
 
 
 
Protokołowała                                        Przewodniczący Komisji 
 
GraŜyna Frankiewicz                                BOGDAN śABIŃSKI 
 
 
 
        


